
                    PROTOKOLL KGFS STYRELSEMÖTE 

 
Tid:  2019-09-19 kl. 17:30 

Plats:  Kungsbacka IFs klubbstuga  

Närvarande:  Ronny Norberg (RN), Johan Gometz (JG), Göran Bengtsson (GB), 

   Håkan Ågren (HÅ) och Lars Juviken (LJ). 

   

1.  Mötets öppnande 

 LJ öppnade mötet. 

 

2.  Val av sekreterare och justeringsman 

 RN valdes till sekreterare och HÅ till justeringsman. 

 

3.  Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes. 

 

4.  Föregående protokoll: s-möte 2019-06-10 samt mejl- och telefonbeslut 2019-07-30

 LJ gick igenom dessa.  

 

5.  Rapporter: 

  - Ekonomi (HÅ) 

 HÅ informerade att inget anmärkningsvärt fanns att rapportera. 

 

 - Kungsbackaleken (LJ, HÅ) 

  KGFS har köpt 12 st 5 mot 5-mål till en kostnad av 74 250 kr. Vi får från HFF ett bidrag 

 på 50 000 kr. RN gör ansökan till Kommunen för att om möjligt får ytterligare 

 bidrag.  

 Beslutades att KGFS skall äga målen och att medlemsföreningarna får låna dessa vid 

 Kungsbackalekens sammandrag och övriga cuper. HÅ löser förvaringsfrågan.    

 Beslutades att ha ett utvärderingsmöte av årets sammandrag den 23/10 kl. 18.30 i 

 Tölö IFs klubblokal. RN skickar kallelse till berörda föreningar. 

 - HFF (LJ)     

   LJ hade inget att rapportera. 

 

6.  Övriga rapporter:   

 - Kungsbackaläktaren (GG) 

 Enligt separat översänd information meddelar GG att Kungsbacka DFF har tagit 

 kontakt med Got Event och kommer fortsätta hantera Kungsbackaläktaren som 

 tidigare. Evelina Hedberg är kontaktperson och har gjort utskick till respektive klubb. 

  

  



 Got Event har fått till uppgift att leta fram "vepan” som är på villovägar. 

 Med andra ord, Kungsbackaläktaren lever igen. 

 

  - Motioner till representantskapet (RN) 

 Vi har inte fått något besked att någon  av medlemsföreningarna lämnat eller 

 kommer lämna in motion. 

 

 7.  Domarfrågan (JG) 

  Inget nytt att rapportera och bordläggs till nästa möte. 

    

 8.  Etiska regler, GFFs riktlinjer skickas separat.  (GB) 

  Beslutades att KGFS via Onsala BK och Tölö IF lämnar in motion till  

  representantskapet att HFF beslutar införa ett liknande regelverk för övergångar som 

  Göteborgs Fotbollförbund, se tre bifogade dokument. 

 

 9. Valberedningen HFF (GB) 

  GB informerade att han kommer skicka brev till alla våra föreningars ordförande 

  för att få förslag på lämpliga kandidater. Kommer att tas upp på den kommande  

  ordförandeträffen. 

 10. Kultur och Fritids utvecklingsgrupp   

  - rapport från möte 190903 (LJ, RN, JG)   

  LJ informerade om vad som avhandlats. Mer information lämnas på  

  ordförandeträffen.    

 11. Ordförandeträff, datum och förslag på agenda (LJ) 

 Datum beslutades till 24/11 kl. 17.00 hos Tölö IF.  

 Agenda: Kultur och Fritids utvecklingsgrupp, motioner till HFFs representantskap, 

 Kungsbackaleken, etiska regler, valberedningen HFF och KGFS samt övriga frågor. 

12.  LJ avslutade mötet.               

 

 

 

 

Ronny Norberg  Håkan Ågren 

Sekreterare  Justeringsman 

   


